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ZAPISNIK 
 
 

15. sjednice Izvršnog odbora Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije, održane u  
četvrtak, 14.09.2017. u prostorijama Saveza, Franje Račkog 1, s početkom u  13:00 sati. 

 
Prisutni: J. Malnar, M. Linić, D. Mušćo, M. Brakuza, B. Curl, M. Mauhar, M. Šepić,  
I. Bolonić, B. Miklić, V. Crnković i D. Babić 
Odsutni: T. Tondini i A. Petrinić (svi opravdano)  
Ostali prisutni: B. Marković i M. Gašparac (predsjednik NO-a) 
 
 
 
DNEVNI RED: 

1. Verifikacija Zapisnika 14. sjednice IO-a 

2. Informacija o iskorištenim sredstvima Javnog natječaju za sufinanciranje programa i  

projekata iz  područja lovstva iz proračuna Primorsko-goranske županije za 2017. g. 

3. Pripreme za obrazovanje kadrova u lovstvu (lovac, lovočuvar, ocjenjivač lovačkih 

trofeja) 

4. Organizacija izlova alohtone divljači na kvarnerskim otocima 

5. Organizacija putovanja na 22. međunarodni sajam „Lov, ribolov, priroda, turizam“ u 

Varaždinu i proslave Svetog Huberta u Ludbregu 

6. Izvještaji s povjerenstava i komisija održanih između dvije sjednice 

7. Različito 

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 
 
 

Predsjednik Saveza dr. sc. J. Malnar otvorio je sjednicu, te uvodnu riječ prepustio  
D. Radoševiću, koji je ukratko opisao radove na adaptaciji, rekonstrukciji i opremanje 
lovačke biblioteke i učionice za obrazovanje kadrova u lovstvu. 

Odrađeno je unutarnje uređenje i dio vanjskog dijela (sanacija i zaštita). Kako je  
prostor vapio za uređenjem, svi zidovi su ostrugani do zadnje podloge uslijed čega se uočilo 
dosta pukotina u zidovima, pa je iz tog razloga odrađeno i dosta građevinskih radova u cilju 
sanacije. Promjenjena su stara i dotrajala vrata novim i masivnijim vratima, u prostorijama je 
izvršeno brušenje parketa, zaštita parketa od nametnika te lakiranje parketa. Ofarbana je 
stolarija, zidovi i plafoni prostorija, a za potrebe biblioteke izrađene su dvije velike police 
preko čitavih zidova te radni stol. D. Radošević je informirao sve prisutne da su radovi pri 
završetku, ali da ima dovoljno vremena ukoliko ima prijedloga, ili primjedbi o izvedenim 
radovima, kako bi se moguće greške na vrijeme ispravile. 
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 Ad. 1. 
 

Dr. sc. J. Malnar osvrnuo se na točku 6. zapisnika, konstatirajući da je planirana  
promocija priručnika za ocjenjivanje lovačkih trofeja održana 7. srpnja u prostorijama NP 
Risnjak u Crnom Lugu, na kojoj su bili prisutni predstavnici lovačkih društava/udruga članica  
Saveza, kao i uvaženi gosti. 

Također je informirao prisutne, da je, slijedom informacije sa prethodne sjednice,  
moguće pribaviti kukuruz preko Saveza, po cijeni od 1,70 kn/kg + PDV, uvrećano po 50 kg, 
sa dostavom u lovišta. Cijena je viša od prethodno navedene zbog manjeg uroda 
uzrokovanog sušnim uvjetima u ljetnim mjesecima. 

Intervencijom Hrvatskog lovačkog saveza, zbog neuvrštavanja naših prijedloga, novi  
Zakon o lovstvu je povučen iz procedure, te je formirano povjerenstvo koje je zaduženo da u 
novi Zakon o lovstvu ugradi sve naše prijedloge. 

Nakon iznesenih informacija, zapisnik sa 14. sjednice je jednoglasno prihvaćen. 
 
Ad. 2. 
 

Predsjednik Saveza, dr. sc. J. Malnar informirao je prisutne o dosad iskorištenim  
sredstvima Javnog natječaju za sufinanciranje programa i projekata iz  područja lovstva iz 
proračuna Primorsko-goranske županije za 2017. godinu. 

Za adaptaciju, rekonstrukciju i opremanje lovačke biblioteke i učionice za obrazovanje 
kadrova u lovstvu, osigurano je 75.000,00 kn te će ovaj projekt biti realiziran do kraja 
mjeseca rujna ove godine. 

Za provedbu lovnokinoloških aktivnosti (radna obuka lovačkih pasa; organizacija i  
sudjelovanje u lovnokinološkim natjecanjima), osigurano je 30.00,00 kn, a navedene 
aktivnosti izvršiti će se do kraja mjeseca listopada, kao je predviđeno i Planom 
lovnokinoloških aktivnosti Lovačkog saveza PGŽ-e. 

Za provedbu projekta uzgoja i očuvanja životinjskih vrsta značajnih za lovno  
gospodarenje (repopulacija tetrijeba gluhana) osigurano je 114.000,00 kn, te će ova 
aktivnost biti realizirana do kraja mjeseca studenog. 

Za organizaciju i sudjelovanje na natjecanju u lovnom streljaštvu u RH i  
međunarodnim natjecanjima, te nabava upravljačke elektronike i opreme za strelište 
„Vojsko“ na Kukuljanovu osigurano je 80.000,00 kn, te će do kraja mjeseca listopada i ova 
sredstva biti iskorištena. 

Na sljedećoj sjednici Izvršnog odbora dati ćemo potpunu informaciju o provedenim i  
realiziranim projektima/aktivnostima, s obzirom da mnoga društva dovršavaju projekte 
dobivene Javnim pozivom. 

D. Mušćo je napomenuo da se LD „Lane“ Opatija javilo na dva projekta. S obzirom da  
je zahtjeva za financijska sredstva na Javnom pozivu bilo mnogo više od osiguranih, došlo je 
do smanjenja, te temeljem toga LD „Lane“ Opatija nije moglo realizirati oba prijavljena 
projekta. Pokušao je sa Županijom dogovoriti da se temeljem dobivenih sredstava s javnog 
poziva jedan program realizira u potpunosti (osiguranje lovišta), no bezuspješno, jer se 
odluka Župana ne može promijeniti. 

J. Malnar je podsjetio prisutne da je prethodnih godina nije bilo velikih interesa na  
javnim pozivima Županije, pa je time za sve prijavljene aktivnosti bilo više financijskih 
sredstava. Ove godine je broj prijavljenih aktivnosti bio puno veći, pa je to razlog zašto 
društva/udruge nisu dobila/e onoliko koliko im je bilo potrebno za realizaciju svojih projekata.  
Sigurno neće doći do izmjene Odluke, jer bi u tom slučaju župan komadina i Skupština 
Primorsko-goranske županije morali odlučiti o izmjenama. 
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D. Babić je priupitao na koji način su se sredstva raspodijelila, s obzirom da je LU  

„Lipov vrh“ Severin - Lukovdol zatražila 80.000,00 kn (za dovršetak lovačke kuće), a dobila 
23.000,00 kn, što itekako mijenja situaciju. 

J. Malnar je napomenuo da je prethodnih godina bilo lakše, jer su u komisijama bili i  
članovi našeg Saveza (M. Linić i D. Mušćo), ali ove godine formirano je tročlano  
povjerenstvo, u sastavu B. Kulić, A. Pavić i M. Bukovac, te je povjerenstvo donosilo odluke o 
raspodjeli sredstava. Nažalost, zbog većeg broja zahtjeva i osiguranih financijskih sredstava, 
svim prijaviteljima su financijska sredstva umanjena. 

D. Mušćo je predložio da se u budućnosti sa Primorsko-goranskom županijom, u  
slučaju ponavljanja ove situacije, sa prijaviteljem (lovačko društvo/udruga) na Javni poziv 
dogovori koji je projekt (od dva prijavljena) važniji, kako bi se za taj projekt dobila dovoljno 
sredstava za realizaciju istog. 

D. Babić je predložio da se za sljedeću godinu pokuša imenovati koordinator koji bi  
navedeni problem rješavao za sve članice Saveza koji će se javiti na Javne pozive 
Primorsko-goranske županije. Također je zaključio da bi bilo dobro da se odrede prioriteti 
(kvalitetni programi) te da se oni financiraju sa većim iznosima (npr. da se dovršetku radova 
na lovačkim kućama daje prednost u odnosu na nabavu alata za radove u lovištima) 

M. Šepić se nadovezao da je većina prijavitelja išla sa velikim zahtjevima, te zaključio  
da se moralo računati da sva društva/udruge neće moći dobiti koliko su tražili. 

J. Malnar je podsjetio prisutne da smo na sastancima sa županom Komadinom i  
pročelnicom M. Raukar predložili da jedan član tog povjerenstva bude iz našeg Saveza, 
kako bi sugerirao o važnostima prijavljenih projekata, ali je to odbijeno jer smo i mi  
prijavitelji/korisnici, što bi nas stavilo u poziciju sukob interesa. 

M. Linić je podsjetio prisutne da je prethodnih godina komisija činila 5 članova (dva  
člana iz našeg Saveza), da se svaki projekt bodovao prema kvaliteti dostavljenih zahtjeva te 
su se na taj način raspoređivala sredstva za svakog prijavitelja. 

I. Bolonić je zaključio da, prema izloženom, povjerenstvo koje odlučuje o sredstvima  
nije operativno, odnosno da u potpunosti ne shvaća problematiku na terenu, te bi svakako 
trebalo predložiti nekoga iz Saveza kako bi im pojasniti kvalitetu prijavljenih programa. 

M. Mauhar se složio sa prijedlogom, kako bi u konačnici kvalitetniji i potrebniji  
programi bili što prije realizirani. 

J. Malnar je pripomenuo da je ove godine za sufinanciranje projekata/aktivnosti putem  
Javnog poziva osigurano 1.160.000,00 kn a po dostavljenim zahtjevima tražilo se ukupno 
3.450.000,00 kn, što znači da je traženo 3 puta više nego koliko je osigurano. Na sljedećem 
sastanku sa županom Komadinom iznijet ćemo sve ove probleme, kako se u budućnosti 
ovakve situacije ne bi ponavljale, te im predložiti jednog člana povjerenstva iz Saveza, koji 
neće imati pravo odlučivanja, ali da im sugerira koji programi imaju veći značaj za 
unapređenje i razvoj lovstva u Primorsko - goranskoj županiji. 

M. Mauhar se složio sa prijedlogom, kako bi u konačnici kvalitetniji i potrebniji  
programi bili što prije realizirani. Svakako bi trebala biti jedna osoba u povjerenstvu koja bi 
članovima povjerenstva približila i razjasnila problematiku s kojima se društva/udruge 
susreću prilikom navedene raspodjele sredstava za prijavljene projekte. 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
B. Miklić ja objasnio da su svi natječaji, pa tako i ovaj, raspisani po EU regulativi, da  

će sva utrošena financijska sredstva biti potrebno pravdati računima, te u konačnici i 
izvješćem o provedenim aktivnostima/projektima, kako propisuje potpisani ugovor. 
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Ad. 3. 
 

B. Marković je ukratko informirao prisutne da seminar za obrazovanje kadrova u  
lovstvu (lovac i lovočuvar) počinje 29.09. u 17.30 sati u prostorijama Saveza. Do sada je 
prijavljeno 17 kandidata za obrazovanje za lovca te jedan kandidat za obrazovanje za 
lovočuvara, no do početka seminara biti će i više kandidata, pa će se napraviti grupa od 25 
kandidata. 

Seminar za ocjenjivača lovačkih trofeja održati će se tijekom veljače 2018. godine, do  
sad je prijavljeno 4 kandidata. 

I. Bolonić je upitao da li je, s obzirom na sve manje i manje zainteresiranih za  
obrazovanja, isplativo održavati seminare i ispite. 

J. Malnar mu je odgovorio da je grupa od 15 kandidata isplativa, a kako će biti  
ubuduće morati ćemo se prilagođavati novonastalim situacijama. Poznato je da privatne 
škole održavaju i na prostoru naše županije, a pojedine članice im ustupaju i prostore za 
održavanje takvih ispita, neovisno o preporukama našeg Saveza da to ne čine. 

B. Curl je predložio da bi Hrvatski lovački savez trebao reagirati provođenje seminara  
privatnih škola, s obzirom da se u njima sve odradi u jednom danu, a naš seminar traje i do 6 
tjedana. 

J. Malnar mu je odgovorio da sve te škole imaju sve potrebne licence, te im nitko ne  
može zabraniti rad. Upitna je kvaliteta takvih kadrova, a posebno kada je riječ o oružju.  
Reguliranje obrazovanja u takvim školama je pod ingerencijom  inspekcije, a ne Hrvatskog 
lovačkog saveza. Zabraniti članstvo osobama koji su položili ispite u takvim školama je 
protuzakonito. 

 
Ad. 4. 
 

Dopredsjednik saveza M. Linić informirao je prisutne da će naš Savez organizirati dva  
skupna lova na nezavičajnu divljač na Kvarnerskim otocima. Predložio je da se jedan lov 
organizira u lovištima kojima gospodari LD „Halmac“ Nerezine (krajem mjeseca listopada), a 
drugi u lovištima kojima gospodari LD „Orebica“ Cres (krajem mjeseca studenog), na koje će 
biti pozvani i lovci iz LS Međimurske županije i LS Istarske županije, slijedom potpisanih 
Sporazuma o suradnji sa navedenim savezima. O točnim datumima biti će te na vrijeme 
obaviješteni. 

J. Malnar se nadovezao da ćemo kao gosti sudjelovati u lovu u Istarskoj i  
Međimurskoj županiji, koji su u pripremi. 

Prijedlozi su organizaciju lovova su jednoglasno prihvaćeni. 
 
Ad. 5.  
 

Kao i svake godine, Lovački savez Primorsko-goranske županije organizira put na  
Međunarodni sajam „Lov, ribolov, priroda, turizam“ u Varaždinu, na koje će moći ići članovi 
Izvršnog odbora Saveza, te jedan predstavnik iz svakog lovačkog društva/udruge, članice 
Saveza. Predloženo je da se na sajam krene 13. listopada (na dan otvorenja), a da članice 
Saveza do 2. listopada prijave svog predstavnika, odnosno da isto tako jave ukoliko nisu 
odredili svog predstavnika, jer bi u tom slučaju radi popune mjesta u autobusu Savez sam 
odredio zainteresiranog lovca. 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
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U organizaciji Hrvatskog lovačkog saveza i Lovačkog saveza Varaždinske županije  

proslava Sv. Huberta održati će se 4. studenog u Ludbregu, te je predloženo da, kao i 
svake godine, Lovački Savez Primorsko-goranske županije organizira putovanje  
i prisustvovanje svojih predstavnika navedenoj manifestaciji. Na temelju prijedloga, svaka 
članica Saveza do 27. listopada mora prijaviti sudjelovanje jednog svog predstavnika. 
Smatrajte ovo kao značajnu obvezu u interesu našeg Saveza i truda uloženog oko 
organizacije ovog puta. 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
Predsjednik Saveza dr. sc. J. Malnar informirao je prisutne da je od Hrvatske  

gospodarske komore, Županijske komore Rijeka, dobio poziv u svezi 50. Međunarodnog 
sajma za lov, ribolov, sport i turizam - LORIST koji će se održati od 5. do 7. listopada 2017. 
g. u Novom Sadu. S obzirom da će HGK-ŽK Rijeka nastupiti na istom sa svojim članicama 
kao regija partner, pozvani smo da sudjelujemo na predmetnom Sajmu. Kako u tom terminu 
već imamo unaprijed dogovorene aktivnosti, zaključeno je da se kao izlagači nećemo 
sudjelovati. 
 
Ad. 6. 
 

B. Marković je informirao prisutne da, temeljem Plana lovnokinoloških aktivnosti  
Saveza, kreću lovnokinološke manifestacije: 

• 24. rujna održati će se Lovnokinološki kup „Sv. Hubert“ u Ravnoj Gori 
• 1. listopada održati će se Županijsko natjecanje u radu pasa glasnog gona na  

divlju svinju u gateru („Šerementovo“) u Skradu 
• 8. listopada održati će se Županijsko natjecanje pasa goniča na zeca i IPO goniča 

(ocjena oblika) 
• 15. listopada održati će se  Ispit na krvnom tragu (sve pasmine) te IPO bavarski i 

hanoverski krvosljednik. 
 
U organizaciji Hrvatskog lovačkog saveza, 6. i 7. listopada održati će se  državno  

prvenstvo u lovnoj kinologiji (Garešnica), te će se na njemu natjecati i naši 
predstavnici/pobjednici na županijskim manifestacijama. 

U pripremi je i IPO jamara, te će se za predmetno natjecanje naknadno utvrditi datum  
održavanja. 
 

M. Šepić je informirao prisutne o završenom županijskom natjecanju u lovnom  
streljaštvu. Natjecalo se kroz 6 kola, u disciplinama lovački trap, lovački parkur i lovački 
karabin (gađanje u metu srnjaka na 100 metara), na strelištima na otoku Krku u Puntu, 
„Kamensko“ u Stubici i „Vojsko“ u Kukuljanovu. Na natjecanjima je sudjelovalo 34 
lovca/natjecatelja iz 11 lovačkih društava/udruga, napomenuvši da se javljaju novi mladi 
lovci/natjecatelji. Prvo mjesto u pojedinačnoj konkurenciji osvojio je Filip Vasilić iz LD „Šljuka“ 
Krk, drugo mjesto osvojio je Mario Antolić iz LU „Lipov vrh“ Severin - Lukovdol, a treće 
mjesto Vladimir Babić iz LD „Šljuka“ Krk. 

Na državnom prvenstvu u Bzenici, održanog od 8. do 10. rujna zauzeli smo 15.  
mjesto, uz napomenu da je od 7. do 17. mjesta razlika među ekipama bila po jedan bod. 
Zaključeno je da je baza naših natjecatelja mala za razliku od ostalih županija, te da je 
potrebno više zainteresirati nove lovce da se aktiviraju na našim županijskim natjecanjima, 
kako bi iznjedrili bolje strijelce i bolje rezultate. 

Ujedno se Savezu zahvalio na financiranju u nabavi nove upravljačke elektronike i  
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opreme za strelište „Vojsko“ na Kukuljanovu, kako bi se, zbog izmjena pravilnika i dalje 
mogla održavati županijska, državna i međunarodna natjecanja u lovnom streljaštvu. 

J. Malnar se složio da je baza lovaca/strijelaca mala, te da bi svakako trebalo poraditi  
na uključenju što većeg broja lovaca iz naše županije. 
 

Također je nadodao da je naša ekipa sudjelovala na natjecanju u lovnom streljaštvu u  
Istarskoj županiji (Dane), gdje nije polučila dobar rezultat, ali je bila u vrlo podređenom 
položaju, s obzirom da su se tijekom natjecanja mijenjala pravila natjecanja, pa smo bili 
zakinuti za veliki broj bodova. Temeljem toga iz Lovačkog saveza Istarske županije stigla je 
isprika u kojoj se navodi da je došlo do neželjene organizacijske pogreške. Naime, nakon 
njihove odluke da se ne puca u metu lisice, i da u natjecanju sve ekipe budu ravnopravno 
zastupljene, bez obzira da li se radi o ekipi članica Istarskog Saveza ili gostujućih ekipa, 
trebalo je stajati u obavijesti da su izmijenjena pravila tj. da svaka ekipa sudjeluje sa 8 
natjecatelja. Zato su nam se u dopisu ispričali, jer naša ekipa nije bila u ravnopravnom 
položaju sa ostalim ekipama. Isprika je prihvaćena. 

Ujedno je informirao je prisutne da smo na natjecanju u Istarskoj županiji u gađanju  
siluete vepra u trku ekipno osvojili 3. mjesto, dok je 3. u pojedinačnoj konkurenciji bio M. 
Antolić, član LU „Lipov vrh“ Severin - Lukovdol. 
 

B. Miklić je informirao prisutne da je priručnik o pregledu divljači nakon odstrjela pri  
kraju izrade, dostavljen je na grafičko uređivanje, te bi do kraja godine trebao biti 
predstavljen javnosti. 
 

M. Linić je ponovno apelirao da se društva/udruge pri dostavljanju prijedloga drže  
postupnosti predlaganja za lovačka odlikovanja po Pravilniku o lovačkim odlikovanjima, s 
obzirom da prijedlozi znatno nadmašuju broj koji je propisan navedenim pravilnikom, kao i 
predlaganje za odlikovanje lovcima koji su prethodno odlikovanje dobili prije manje od 5 
godina (prijedlog dodjele lovačkih odlikovanja jasno propisuje predmetni pravilnik). 
 
Ad. 7. 
 

Temeljem telefonskih razgovora sa svim članovima Izvršnog odbora Saveza,  
donesena je odluka da Lovački savez Primorsko-goranske županije, Lovačkom savezu 
Splitsko-dalmatinske i LS Šibensko-kninske županije povodom stradavanja lovišta njihovih 
članica uzrokovana velikim požarima, u svrhu pomoći izvrše donacije u iznosu od 7.500,00 
kn. Predsjednik Saveza dr. sc. J. Malnar zahvalio se svim članovima Izvršnog odbora na 
usvojenoj odluci. 

Kako je knjižnica (biblioteka) Saveza gotovo završena, predložio je da se Stručni  
savjet za obrazovanje kadrova u lovstvu i Izdavački savjet zaduži da se ona uredi kako bi se 
ona u potpunosti bila funkcionalna. prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

Također je potrebno riješiti pitanje rogista, da se instrumenti vrate jer su oni u  
vlasništvu Saveza, te da se ispita mogućnost oformljenja nove grupe rogista iz redova 
lovaca. 

M. Brakuza je ukratko informirao prisutne da LD „Košutnjak“ Novi Vinodolski 16.  
listopada ima predstečajni postupak, te će se nakon navedenog datuma znati što će se 
desiti. Također je naveo problem nekontrolirane ispaše u lovištu, naročito ovaca. 
Prisutan je i veći broj čagljeva u lovištu. 
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Sastanak je završio u 15,00 sati. 
 
 
                                           Dobra Vam kob, 
 
 

                Tajnik:                                                                                       Predsjednik: 
      
                                                                                                                                                                               
  Bojan Marković, dipl.ing.šum.                                                             Dr. sc. Josip Malnar   
 
 


